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联系电话 15955942666 18010889846

产品详情

DHL Industrial Projects 是 DHL Global Forwarding 的一个部门，负责管理复杂的项目物流、深海租船活动和
重型货物，正在启动一项新的数字分包商管理计划，以根据环境和安全合规性降低风险并确保标准。随
着供应链透明度的提高，DHL Industrial Projects 将能够确定满足客户需求的供应商，并共享其运营中
1,000 多个主要分包商的风险水平和绩效数据。

“安全与合规是我们所做一切的核心，”DHL Global Forwarding 工业项目 (IP)
区域主管兼墨西哥国家经理 Eric Gantier 说。“我们很高兴现在拥有一个数字解决方案，该解决方案将使
我们依赖的数据能够在我们的所有运营中访问。我们的质量标准不仅适用于我们的内部流程，也适用于
我们更广泛的业务合作伙伴。新平台将确保我们满足并超越客户的期望。”

与的供应链风险和绩效管理提供商之一 Achilles 共同开发的新平台将使 DHL Industrial Projects
实现其零伤害和零容忍目标，这些目标专注于在公司开展业务的任何地方保持人员和地点，
安全的。得益于严格的资格预审流程，新解决方案还将为 DHL
的客户提供保证，确保他们的供应链符合合规性、社会责任和风险管理的要求。

“我很高兴 DHL Industrial Projects 选择与 Achilles 合作，”Achilles Information 的执行官 Jay Katzen
说。“确保供应商保持标准是一项复杂但极其重要的工作。Achilles 将为 DHL
提供工具，以更广泛地了解分包商的运营情况，并帮助供应商满足关键的人道主义和环境标准。”

对于 DHL Industrial Projects
的分包商，在新平台上注册将使他们能够根据行业标准对其绩效进行第三方。Achilles
积极帮助供应商发现改善运营的机会，并使他们能够专注于赢得合同，而无需证明其资质。

DHL Industrial Projects, a unit of DHL Global Forwarding that manages complex project logistics, deep sea



chartering activity and heavy-lift cargo, is launching a new digital Subcontractor Management Program to mitigate
risks and ensure highest standards according to environmental and safety compliance. With increased supply chain
transparency, DHL Industrial Projects will be able to identify the best suppliers for customers’ needs and share data
on the risk levels and performance of more than 1,000 key subcontractors across its operations.

“Safety and compliance are at the heart of everything we do,” says Eric Gantier, Regional Head of Industrial
Projects (IP) and Country Manager of Mexico for DHL Global Forwarding. “We are thrilled to have now a digital
solution in place that will make the data we rely on accessible across all our operations. Our quality standards apply
not just to our internal processes, but also to our wider business partners. The new platform will ensure that we meet
and exceed the expectations of our customers.”

Developed together with Achilles, one of the leading providers for supply chain risk and performance management,
the new platform will allow DHL Industrial Projects to meet its Zero Harm and Zero Tolerance targets, which are
focused on keeping people and places, wherever the company does business, safe. Thanks to rigorous prequalification
processes, the new solution will also provide DHL’s customers assurance that their supply chains meet requirements
for compliance, social responsibility, and risk management.
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